
POSTPENSJONISTENE I Buskerud 

Styremøte onsdag 20. november på Drammen postterminal  

Til stede: Svein Arne Fossbakken, Ingrid Orhagen, Tor Arne Jakobsen, Ragnhild Gullbring, Stig Arild 
Rønning, Liv Berit Kristiansen Aud Moss 
Fra valgkomiteen møtte Jan Dypvik (leder), Ragnar Skjelland og Britt Bjerketveit 

Forfall: Tor Arne Jakobsen og Liv Berit Kristiansen 

 

Dagsorden styremøte 20.11.24 

1. Referater 

2. Orienteringer 

3. Valgkomiteens arbeid 

4. Julemøtet 11.12. 

5. Aktivitetene i 2025 

6. Årsmøtet 2025 

7. Åremålsdager 2025 

8. Eventuelt 

 

 
 
Ad punkt 1: Referater: Ingen merknader 
 
Ad punkt 2: Orienteringer leder: Leder har deltatt på SAKOkonferansen 
Landsstyret i postpensjonistene hadde møte 20.11. 
Det er pr i dag 7 nye medlemmer, vi er nå totalt 315 personer i foreningen.  
Søknad om støtte fra Fagforbundet, post og finans er sendt. 
Nestleder / leder i tur og aktivitetskomiteen: Jobber på, jamt og trutt  
Økonomiansvarlig: Vi har pr nå ca kr 300.000 på konto derav kr 42.000 i bingoinntekter i tredje kvartal. 
 
Ad punkt 3: Valgkomitéens arbeid: Leder Jan Dypvik orienterte om situasjonen både i turkomiteen, styret 
og vedr revisorene. Hos oss er også varamedlemmene aktive.  
Valgkomiteen fortsetter sitt arbeid.   
 
Ad punkt 4: Julemøte 11.12.: Foreningen sponser kr 500 pr rom for de som ønsker å overnatte. Jørn Stensnes 
(regionsansvarlig) fra Posten starter møte, deretter vil Ken-Thomas Johansen (visesanger) underholde. Selvfølgelig 
blir det åresalg og kanskje det blir quiz også hvis tida strekker til. Middag kl 18 der vi betaler for drikke selv.   
 
Ad punkt 5: Aktivitene i 2025 
Vi har planlagt 6 stk medlemsmøter inkl årsmøte og julemøte, kanskje det også blir et par lokale møter i løpet av 
året.  
Vi har diskutert en del rundt dette. 
 
Ad punkt 6: Årsmøte 2025 
Det blir årsmøte 12. februar på Tyrifjord Hotell. Pensjonistforbundet har avtale med hotellet som også vi kan benytte 
oss av.  Årsmeldinga kan sekretæren starte med allerede nå. Regnskapet vil det også gå greit med ift å arrangere 
årsmøte i februar.  
Leder tar kontakt med Odd Grette for foredrag vedr eldre i trafikken. 
 
Ad punkt 7: Åremålsdager 2025 
Vi fortsetter som tidligere inntil videre 
 
Ad punkt 8: Eventuelt 
Sekretær: Foreningen bør betale for reiseleder når dette ikke er inkludert fra reiseselskapet.  
Vedtak: Dette avtales for hver tur.  
 
 
 



Mjøndalen 25.11. 2024 
 
 
Aud Moss 
Referent 

 

Neste styremøte er  
onsdag 15. januar 2025 

kl 1000 på postterminalen 


